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To:

Cc:

From:

Sent: Fri 2/19/2021 10:38:00 AM

Subject: RE: Doorst: Resultaten uitvraag naaldentekort

Received: Fri 2/19/2021 10:38:00 AM

HoIEE

Ik heb hier metBEY er gesproken. Dit is echt een punt voor VWS. Bij een eerdere inventarisatie gaven

fabrikanten aan in ieder geval gewone naalden voldoende te kunnen leveren. Wij hebben ook al gecommuniceerd
dat desnoods overgestapt kan worden op gewone naalden (tijdelijk dan). Daar houdt onze rol op. Misschien dat

VWS iets kan doen via het landelijk centrum hulpmiddelen, maar daar willen wij geen rol in.

Met vriendelijke groet,

RIVM-Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 (interne postba EY
3720 BA Bilthoven

Telefoon (030EEE
Telefoon mobiel: 06

van: <I rivm.ni>

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 07:39

ae:ICEIESEov n>
Onderwerp: Doorst: Resultaten uitvraag naaldentekort

IEE

Rivm is toch niet verantwoordelijk voor de naalden? Maar weet jij vanuit inkoop naalden voor Covid nog een oplossing?

Groetjes

Met vriendelijke groeten,

[B]¥]e]o7=]]



1121294

Dubbel


